
Stor knallert blandt biler, busser lastbiler mv. 

 

Jeg er ejer af en 45 knallert (eldrevet) - jeg tænkte mig desværre ikke om, da jeg købte den. Jeg 

tænkte at den var god til at pendle på. Men jeg har måtte lade den stå i garagen, da det er med livet 

som indsats at kører ude blandt bilerne.  

Jeg blev ofte overset til trods for refkleksvest og det lys som kræves foran og bag på. Jeg har måtte 

benytte mig af cykelsti, når jeg skulle komme mig over chokket på en nærdødsoplevelse (påkørsel). 

Et er at jeg og andre lever et farligt liv med vores knallert 45, noget andet er, at bilister har en meget 

lille forståelse for hvorfor en stor knallert skal køre 45 km/t mens alle andre bilister kører 70 km/t. 

 

Jeg ved ikke hvad jeres bevæggrund var, da i ville have store knallerter ud blandt bilerne. Når bilister 

kan finde ud af at køre med den hastighed der står på færdselstavler - er det nærliggende at det 

samme gælder for andre færdselselementer som benytter sig af fx cykelsti.  

Cykler som må kører 45km/t fik lov til at kører på cykelsti - i min verden er der ikke stor forskel på en 

hurtig cykel og hurtig knallert.. Ja de må jo kører med samme hastighed og man slår sig lige hårdt 

hvis noget går galt. 

 

Endvidere oplevede jeg ofte at lyssignaler ikke skiftede når jeg var alene i krydset og fx skulle svinge 

til venstre. Jeg måtte vente på at en bilist skulle i samme retning som jeg. Dette førte naturligvis til at 

jeg måtte snige mig over for rødt. 

 

Venlig hilsen 

 

Claus K. Kristensen 
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